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Arsmøtetfor 1996 vart halde på Fosseuang Gjestehus 12.. mars 1997

Det nye styret vart som følgjer:

Leiar: Guro Råheim Kvam, nestleiar: Kai Fagersand, kasserar: Asti Tveit, skrivar: Ola
Norvald Hagen, styremedlem: Sigrid Eggen

Varamedlem: Synnøve Kvam og Nils Leine

Revisorar: Ame Belsheim og Boye Torpe

Valnemnd: Liv Leine, Jan Sparsfad og Bjørg Berge

Det har vare halde 1 0 styremøter i arbeidsåret.

,4 Medlemstal: Laget har i 1997 haft 63 medlemmer,- ein oppgang frå året før.
,'{

Representasjon:

e Laget hadde to utsendingar til LfS sift årsmøte på Skei i Jøtster 12..- 13. apit. Anoh'" aJ 6--r,

e Me hadde to utsendingartilVFL srft årsmøte på Fagernes 14. mars, og ein utsending tit
VFL sittekstraordinære årsmøte på Fagemes 31. august. y t )JL Q"ou LI^ llaøat*I

e Me har og detteke på dei2 leiarmøtene for lokatlaga iVatdres,?o7,ffirrlakn 'gl.

e RepresenfantarivangMusikkrådharvore:(urc,,R 6vrr.rn cg syvtnø,re tlycrr,vr (u*,)

Medlemsaktivitetar:

& Springarog runddans

Me har hafttilsaman 7 dansekveldarfor medlemmane. Hausten '97 samarbeidde me med
Vestre Slidre folkemusikk- og danselag. Felles dansekveldar gav ikkje det store oppsvinget i
talet på frammmøtte,- men det var svært tiveleg for dei som var tilstades.

Sisfe danse kvelden før iul hadde me enkel trakteing og avslutning for Dansaningent,
<Småbukkadn> og vaksne dansarar,- med god oppstutning.

Lausdans

Nils Rogn og Andis Kvam harvore leiarar for Hattingdansgruppa i laget,- der rundt 15 gutar
og jenter dansar annankvar tysdag.

09.02.98 / ork Årsmelding 1997 Side 1



a

Opplæring ispel

Felegruppa har haft fleire øvingar i løpet av året. Denne gruppa består av både eldre og
yngre, nybyrjarar og vidarekamne. Nr/s Leine er musikalsk leiar.

Sam tidlegare har me også deffe året hatt eit samarbeid med Vang kommunale musikkskule,

med applæring i spel. Me har i år og vare inne i Dansaningen i musikkskula med opplæring i
springardansing.

I tillegg til dette har me medlem sam får applæing i Spelemannsskula, som vart etablert av
VFL hausten '97, for å gje eit tilbod til tirllegare musikkskuleelevar som no går på

vidaregåande sku/e.

Konsertar, tilstelningar og kappleiksdeltaking:

€ 3a. april stod laget som medanangør for den årlege Vårmønstringskonserten på VBU.

Det var svært mykje folk på konseften, så me laut lære oss å sk7'æra små kakestykker.,

Me hadde og sceneinnslag medspingar og /ausdans under konserlen.

G 3a. mai anangerte me, i lag med Vang Kommunale Musikkskule, Langeleik-konsert i Øylo

Gjestgiveri. Dette var ein svært stemningsfull konsert med ganske bra
pu bliku m s o p p s lutn i n g.

e 25. oktober hadde me konserlog dans på Åsvang med Slåttetrioen; Håkon Høgemo, Leif

Rygg og Knut Hamre. Ein fl0ft konseft, som hadde fortjent fleire tilhøyrarar.

€ Me har haft deltakarar på Lokatkappteiken i tJlnes, Landskappteiken på Al, Jørn

Hilme-stemnet oq Landsfestivalen på jtta. 
r

) hb^b-lÅdn-. d.art*l- ,'-,1cle^- UA ha-"Oc"\pn-r'q6q- +6e"%/q/
prosiekt: 5ai-, ]Ø"r4"' æ+{ q{ ia th'kdaå , VÅ E. t)|L,'-' \\Åel h,\lIeq {f *eb-,ta)oLv d9 'fui b-& *- W. tå ?i,ttiL
Musikkstøga: Saman med Vang Rockeverkstad har me søkt om Rockele*stadmiddel,- ag , , ,'uo(* ff:
fåft kr. 50 000,- tit kjøp av diverse PA ag tydutstyr. Tidtegare har ein starla med istandsetiin-g "o,i[Ur J)i'-
avuthuset tilTorpe Sku/e, foråhasomøvingsrom. Måleteråfåtilei<støge>forøving, t'
samspel over <sjanger-grensane> og der det er mogeleg å gjera opptak. Musikkstøga leiger
ut tenester til V ang Kammun ale Musikkskule.

Andris E. Vang - CD: Defte prosjektet varl som kjent påbegynt etter utgjevinga av Andis
Vang kassetten til jubileet i 1995. Dei fleste opptaka til CD'en er gjorl. Nokre må takast opp

aft. Men alt har stoppa opp pga fnansienngs problem. Sfyret i Valdreskvelven og CD-nemnda
(N/s Rogn, Kai Hagaset, Jan Sparstad, Ola Nolaid Hagen. Bente l. Hemsing og Guro R Kvam) meinef det
vilvera synd om me ikkje får gjeve ut CD'en avdi det er lagt ned svært mykje pengar og arbeid
i utgjevinga så tangt. Det vert difor no arbeida med alternativ finansieing, samt altemativ til
produsenillydstudio for å få prosjektet i hamn. Til oientering har CD-prosjektet ca. kr. 30 000,-

på konto. CD-nemnda har hatt 2 møter i 1997.
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Til slutt vit styret få takke alle for engasjernenf og innsatsvilie i

året som har gått!

C

c

Kvam,9. februar 1998
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